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PROTOKÓŁ NR 117.2017 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 27 września 2017 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Grzegorz Gabryelski - Starosta 

2. Rafał Mikuła - Wicestarosta 

3. Dariusz Orzeszko - Członek Zarządu 

4. Zofia Plewa - Członek Zarządu 

5. Ferdynand Sańko  - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Mirosław Leśny - Sekretarz Powiatu 

Remigiusz Biłous - Skarbnik Powiatu 

 

a także: 

Czesław Toczyński  - Dyrektor Biura Starosty 

  

Posiedzenie otworzył Starosta, Pan Grzegorz Gabryelski, po czym ustalono porządek 
obrad. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

Przed sesją Rady Powiatu: 

1. Rozpatrywanie skargi na działalność SOR przy Szpitalu Międzyrzeckim sp. z o.o. 

w Międzyrzeczu. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie listu intencyjnego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu.  

4. Sprawy budżetowe. 

5. Rozpatrywanie wniosku o udzielenie ulgi. 

6. Bieżąca informacja na temat realizacji planu kontroli. 
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7. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Między-

rzeczu. 

8. Rozpatrzenie spraw z zakresu gospodarki nieruchomościami, w tym podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie części nieruchomości.  

9. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

10. Przyjęcie wykazu jednostek organizacyjnych powiatu. 

11. Przyjęcie terminów posiedzeń Zarządu Powiatu w IV kwartale 2017 r. 

12. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

13. Wolne wnioski. 

Po sesji Rady Powiatu: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2017 r. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia udziałów do spółki. 

 

Część posiedzenia przed sesją Rady Powiatu: 

 

Ad. 1 

 Starosta przypomniał sprawę skargi na personel Szpitalnego Oddziału Ratun-

kowego przy Szpitalu Międzyrzeckim sp. z o. o. w Międzyrzeczu. Zarząd zwrócił się 

do Zarządu Spółki oraz Rady Nadzorczej lecznicy o zajęcie stanowiska w powyższej 

sprawie. Zarówno Prezes Szpitala jak i Rada Nadzorcza po uzyskaniu wyjaśnień ze 

strony SOR uznali skargę za bezzasadną. Starosta mając na uwadze stanowisko Szpi-

tala zaproponował, aby uznać skargę za bezzasadną. W przygotowanej odpowiedzi do 

skarżącego należy przesłać wyjaśnienia zaistniałej sytuacji przesłane przez placówkę. 

 Zarząd po zapoznaniu się ze stanowiskiem Zarządu oraz Rady Nadzorczej 

Szpitala Międzyrzeckiego sp. z o. o. w Międzyrzeczu uznał skargę na działalność 

Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w Międzyrzeczu za bezzasadną. 

Ad. 2 

 Wicestarosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie listu 

intencyjnego. Sprawa dotyczy planowanego podpisania listu intencyjnego z Ministrem 
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Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie współprowadzenia Muzeum Ziemi 

Międzyrzeckiej im. Alfa Kowalskiego w Międzyrzeczu. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 113.2017. 

Ad. 3 

 Wicestarosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogło-

szenia konkursu zawodoznawczego w ramach projektu 8.4.1. 

 Zarząd jednogłośne podjął uchwałę Nr 114.2017. 

Ad. 4 

 Starosta przedstawił do wiadomości pismo Związku Powiatów Lubuskich w 

sprawie przewidywanej wysokości środków na realizację projektu „Informatyzacja i 

modernizacja danych zasobów geodezyjnych powiatów województwa lubuskich do 

świadczenia e-usług” oraz wysokości wkładu własnego Powiatu z podziałem na po-

szczególne lata realizacji projektu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przedstawił pisma Międzyzakładowej Komisji Oświaty i Wychowania 

NSZZ Solidarność oraz Związku Nauczycielstwa Polskiego w Międzyrzeczu w spra-

wie wzrostu wynagrodzeń pracowników administracji i obsługi oraz wzrostu wysoko-

ści dodatków płacowych dla nauczycieli. W kwestii pracowników niebędących nau-

czycielami planowany wzrost wynagrodzeń dla wszystkich jednostek organizacyjnych 

Powiatu wynosi 3% i na dzień dzisiejszy nie jest możliwe jego zwiększenie. W kwestii 

zmiany wysokości dodatków płacowych dla nauczycieli na następne posiedzenie Wy-

dział Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji przedstawi analizę w tej sprawie. 

 Zarząd zapoznał się z wnioskami i odłożył ich rozpatrzenie na następne posie-

dzenie. 

 Starosta przedstawił wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Międzyrze-

czu o ujęcie w projekcie budżetu na 2018 r. 50 tys. zł na potrzeby Komendy Powiato-

wej Policji w Międzyrzeczu. Zauważył, że utrzymania służb mundurowych nie należy 

do zadań samorządów. Zadeklarował umieszczenie w projekcie budżetu środków na 

nagrody dla wyróżniających się policjantów. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawionym wnioskiem do projektu budżetu. 
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 Starosta przedstawił wnioski do budżetu na 2018 r. przesłane przez Wójta 

Gminy Bledzew w zakresie budowy chodników w ciągu dróg powiatowych. Zauwa-

żył, że wskazane inwestycje mogą być wykonane etapowo w następnych latach w ra-

mach programu wspólnych z Gminami inwestycji w ciągu dróg powiatowych. Jedno 

ze wskazanych zadań na łączną kwotę do 150 tys. zł może zostać zrealizowane w 

przyszłym roku w przypadku przystąpienia Gminy do realizacji programu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawionym wnioskiem do projektu budżetu. 

 Skarbnik przedstawił rozliczenie dotacji udzielonych przez Powiat. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 5 

 Starosta przedstawił pismo Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu wraz 

z wnioskiem przedsiębiorcy o rozłożenie na raty należności wobec ZDP w Międzyrze-

czu z tytułu kosztów usunięcia wad wykonanych prac oraz zabezpieczenia należytego 

wykonania umowy. ZDP pozytywnie zaopiniował omawiany wniosek. Na następne 

posiedzenie przygotowany zostanie projekt ugody z przedsiębiorcą w zakresie ratalnej 

spłaty powstałej należności. 

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem i odłożył jego rozpatrzenie na następne po-

siedzenie. 

Ad. 6 

 Starosta przedstawił odpowiedź Domu Pomocy Społecznej w Skwierzynie na 

wystąpienie pokontrolne oraz wystąpienie pokontrolne wraz z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Liceum Ogólnokształcącym w Międzyrzeczu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 7 

 Pan Czesław Toczyński poinformował, że Urząd Marszałkowski Wojewódz-

twa Lubuskiego zwrócił się o zaakceptowanie lub przesłanie uwag do projektu poro-

zumienia w sprawie realizacji budowy obwodnicy Trzciela. Przedstawił projekt pisma 

w powyższej sprawie. Treść naszych uwag może ulec zmianie po otrzymaniu uwag 

ZDP w Międzyrzeczu. 
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 Zarząd po uwzględnieniu ewentualnych uwag wystosował przedstawione pi-

smo. 

 Starosta poinformował o upoważnieniu w imieniu Zarządu, Dyrektora ZDP w 

Międzyrzeczu do dokonywania korekt i wszelkich uzupełnień i wyjaśnień związanych 

z wnioskiem o dofinansowanie przebudowy dróg powiatowych w Lubikowie w ra-

mach NPPDL. 

 Zarząd potwierdził wydanie upoważnienia dla Dyrektora ZDP w Międzyrze-

czu. 

 Starosta przedstawił do wiadomości pismo Dyrektora ZDP w Międzyrzeczu do 

Wójta Gminy Przytoczna w sprawie wykonania odcinka dywanika asfaltowego w Ro-

kitnie. Ze względu na bardzo mały zakres planowanych prac ZDP rekomenduje odstą-

pienie od realizacji zadania w roku bieżącym. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przedstawił do wiadomości pismo Dyrektora ZDP w Międzyrzeczu do 

Burmistrza Międzyrzecza w sprawie podpisania aneksu do umowy o pomocy finan-

sowej w sprawie budowy chodnika w Kalsku. Aneks przewiduje wydłużenie terminu 

realizacji zadania do 30 listopada 2017 r. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 8 

 Starosta przedstawił zapytanie Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i 

ustawicznego w sprawie możliwości dalszego najmu pomieszczeń dla Kuratorium 

Oświaty, sal gimnastycznych, sklepiku szkolnego oraz mieszkań pracowniczych w 

związku z realizacją projektu „Doskonalenia jakości kształcenia zawodowego” oraz 

planowanej w 2018 r. realizacji projektu termomodernizacji budynków CKZiU. Z od-

powiedzi udzielonej przez Urząd Marszałkowski Województwa Lubuskiego wynika, 

że wynajem pomieszczeń nieobjętych doposażeniem w ramach realizowanego projek-

tu „Doskonalenia jakości kształcenia zawodowego” nie ma związku z realizacją pro-

jektu. Wicestarosta wskazał, że przy aplikacji o środki na termomodernizację budyn-

ków mieszkania pracownicze zostały uwzględnione w projekcie. Nie ujęto w kalkula-

cji wynajmu pomieszczeń dla Kuratorium Oświaty i sklepiku szkolnego, jednak ze 



BS.0022.1.26.2017 

 

718 
_____________________________________________________________________________ 

Protokół Nr 117.2017 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Międzyrzeczu z dnia 27 września 2017 r. 
 

względu na ich znaczenie dla uczniów i w przypadku Kuratorium dla mieszkańców 

Powiatu najem wskazanych pomieszczeń powinien zostać utrzymany. Wynajem sal 

gimnastycznych musi zostać zakończona do czasu rozpoczęcia realizacji projektu ter-

momodernizacji budynków. 

 Zarząd zarekomendował wskazane działanie. Na następne posiedzenie zostanie 

przygotowany projekt pisma w powyższej sprawie. 

 Starosta przedstawił pismo Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Między-

rzeczu w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia sklepiku szkolnego. Do-

tychczasowy najemca ze względu na stan zdrowia zaprzestał działalności. Przedstawił 

projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie części 

nieruchomości. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 

115.2017. 

 Pan Czesław Toczyński przedstawił decyzję Samorządowego Kolegium Od-

woławczego w sprawie umorzenia postępowania odwoławczego dotyczącego odwoła-

nia Powiatu Międzyrzeckiego od decyzji o wyrażeniu zgody na wycinkę drzew w są-

siedztwie linii kolejowej na działce stanowiącej współwłasność Powiatu. Postępowa-

nie zostało umorzone ze względu na zmianę właściciela nieruchomości, który zgodził 

się w pełni z wydanym pozwoleniem na wycinkę drzew znajdujących się na zakupio-

nej działce. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 9 

 Starosta przypomniał wniosek Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wy-

chowawczego w Międzyrzeczu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację szkolnego 

schroniska młodzieżowego. Na jednym z poprzednich posiedzeń Zarząd pozytywnie 

rozpatrzył wniosek. Przed podjęciem uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji 

schroniska, konieczne jest uzyskanie opinii Kuratorium Oświaty. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 
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Ad. 10 

 Starosta przedstawił wykaz jednostek organizacyjnych Powiatu. Zmianie uległ 

adres e-mail jednego z Domów Pomocy Społecznej. 

 Zarząd przyjął przedstawiony wykaz. 

Ad. 11 

 Starosta przedstawił projekt harmonogramu posiedzeń Zarządu w IV kwartale 

2017 r. Zaproponowano zmianę terminu posiedzenia z 10 października na 12 paź-

dziernika 2017 r. 

 Zarząd po uwzględnieniu zmian przyjął przedstawiony harmonogram posie-

dzeń w IV kwartale 2017 r. 

Ad. 12 

 Zarząd przyjął i podpisał protokół Nr 116.2017 z dnia 19 września 2017 r.  

Ad. 13 [wolne wnioski] 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia ustalono na 12 października 2017 r. o godz. 

1300 w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. 

 

Część posiedzenia po sesji Rady Powiatu: 

 

Ad. 14 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w 

budżecie na 2017 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 116.2017. 

Ad. 15 

 Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wniesienia 

wkładów pieniężnych do spółki. Sprawa dotyczy dokapitalizowania Szpitala Między-

rzeckiego sp. z o. o. w Międzyrzeczu w wysokości 35 tys. zł. z przeznaczeniem na 

wykonanie remontu oddziału dziecięcego w zakresie instalacji gazów technicznych 

oraz zakupu sprzętu dla oddziału rehabilitacji. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 117.2017. 
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PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

5. ............................................ 

 

Protokołował: Łukasz Ruta 


